



## Rawatan - rambut penjagaan - EXTREMO

### TALIAN MERAWAT RAMBUT



**extremo**  
professional

✉ bazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328



### TALIAN MERAWAT RAMBUT

#### SYAMPU RAWATAN UNTUK DIRAWAT WARNA RAMBUT

Rawatan yang terdiri daripada buah Markisa minyak ialah minyak bunga matahari dan agen-agen udara. Melembapkan kulit dan rambut berkilat menghapuskan Frizz. Mengandungi Sodium lauret sulfat atau Parabens.

**pakej:** botol 250 dan 1000 ml.

#### MINERAL LOSYEN PENSTRUKTURAN SEMULA

##### anti penuaan suplemen untuk rambut udara 'penstrukturan semula'

Penstrukturan semula rawatan 'udara dan kationik garam dengan oligoelements dan repairman mempunyai satu antioksidan dan anti radikal. Tindakan yang mendedah dan serta-merta menyebabkan rambut dari permohonan pertama membeli jumlah adalah sangat berkilat dan kedudukan.

##### arahan untuk penggunaan:

- penyusunan semula bagaimana: selepas basuh rambut dan buffed oleh memohon satu ampoule 'sikat rambut saya dalam semua arah' urut 2 minit kemudian basuh dengan air suam.
- sebagai pelindung: memasukkan kandungan setengah vial yang decolorisation campuran atau kekal warna untuk melindungi rambut dirawat adalah kering dan berliang 'indi meneruskan rawatan kimia. Selepas rawatan kimia dan selepas basuh memohon baki separuh vial yang dikeringkan com Tukang arah mana-mana 2 minit menimbulkan indi bilas dengan teliti.

**pakej:** kotak 10 cawan.

#### MINYAK BIJI RAMI MINERALIZING

Khusus untuk rambut yang dirawat adalah rapuh dan devitalized 'rawatan ini kerana komposisi berdasarkan Anionic lilin dan unsur-unsur surih' menjalankan satu tindakan penstrukturan semula bahagian-bahagian yang rosak. Menjadikan rambut mudah Tukang tangle tanpa 'memberikan kelembutan dan Kasut. Garam juga mempunyai kesan kelemumur. Dengan ekologi propellant.

**pakej:** sebotol 200 ml.

#### KRIM-TOPENG PEMULIHAN DENGAN BIJI RAMI

Penggubalan halus menghidrasi 'syarat-syarat dan membolehkan untuk mendapatkan

manageability cemerlang untuk' menghapuskan Frizz.  
**pembungkusan:** 250 dan 1000 ml balang tiub.